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Írdsbelikérdés

„Várható-e hatékonyságnövekedés a Katonai Ügyészségeknél költségvetési megvonás útján?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szekeres Imre honvédelmi miniszter
úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2118/2006. (VI.30 .) Korm. határozat 4. c) pontja kilátásba helyezi a Katonai Ügyészségek
integrálását a nem katonai ügyészi szervezetbe . Az integrációs szándék nem új keletű, az elmúlt
kormányzati ciklusban maga a legfőbb ügyész úr kezdeményezte azt . A megvalósulás akadálya az
volt, hogy a Honvédelmi Minisztérium a HM költségvetésben a Katonai Ügyészségek sor alatt lévő
költségvetési tételt kívánta csupán átadni a Legfőbb Ügyészség fejezetnek .

Ismeretes, hogy a Katonai Ügyészségek döntő többségükben honvédségi ingatlanban vannak
elhelyezve, amelyek fenntartását és üzemeltetését a HM tárca más költségvetési rovatból fedezi .
Ugyancsak a Honvédelmi Minisztérium biztosítja a Katonai Ügyészségek számára a gépjárműparkot,
és biztosítja az üzemeltetés forrásait .

A Katonai Ügyészségek feladatrendjében kiemelkedő fontosságú a katonai szervezetek törvényességi
felügyeletének ellátása, valamint a külföldi missziók szükség szerinti felkeresése . Ezen feladatok
ellátásának forrásait ugyancsak a HM tárca biztosítja .

Kérdezem a Miniszter úrtól :

1 . Fent említett területekre vonatkozó ingatlanokat és ingóságokat, valamint a fenntartás és
működés költségvetési fedezetét is át kívánja-e adni a tárca a Legfőbb Ügyészségnek?

2 . Tervezik-e módosítani a Katonai Ügyészségek feladatrendjét, jog- és hatáskörét?
3 . Mi az elgondolásuk a Katonai Ügyészségeken dolgozó katonák jogállásával kapcsolatban?
4. Mi az elgondolásuk a katonai főügyész státuszával kapcsolatban?

Budapest, 2006. július 11 .
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